
 
Van: Mark Verhoeven <markverhoeven@lijstrielgoirle.nl>  
Verzonden: dinsdag 28 januari 2020 09:54 
Aan: Berry van t Westeinde <Berry.van.t.Westeinde@Goirle.nl> 
Onderwerp: Verzoek regiegroep; actualisatie antennebeleid 
 
 
Middels dit schrijven wil ik een verzoek doen om het onderwerp Actualisatie antennebeleid 
beeldvormend te agenderen. 
 
Aanleiding 
In de afgelopen periode hebben wij raad veelvuldig van organisaties, inwoners en andere raden 
stukken ontvangen waarin zij ons wijzen op de gevolgen van de uitrol van het 5G-netwerk. 
Op dit moment hebben we in Goirle een antennebeleid (op dit moment een collegebevoegdheid) die 
nog niet inspeelt op de nieuwe ontwikkelingen; zoals wellicht bekend beginnen KPN en T-Mobile dit 
najaar met de uitrol van 5G. 
 
Doel 
1. De raad te informeren over het antennebeleid en de gevolgen voor de ruimtelijke ordening. 
2. Het betrekken van inwoners over de mogelijke kansen en uitdagingen die zij zien (ruimtelijke 
ordening, gezondheidsrisico’s etc.) 
3. Het college te informeren zodat zij de zorgen vanuit de raad en inwoners kunnen meenemen bij 
het actualiseren van het antennebeleid. 
 
Eventuele gespreksonderwerpen 
In een beeldvormende vergadering zouden de volgende zaken aan bod kunnen komen: 
1: Totstandkoming huidig antennebeleid; 
2: Evaluatie antennebeleid; 
3: Wettelijke kaders/ bestuursakkoord; 
4: Rol/ bevoegdheden van de gemeenteraad, college en ander overheden; 
5: (Toekomsite) ontwikkelingen (bijvoorbeeld 5G-netwerk) 
6: Gevolgen openbare ruimte (/ landschap) 
7: Gezondheidsrisico’s 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mark Verhoeven 
 


